
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 3. marts 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 159
Med henvisning til anonymiseret henvendelse omdelt på alm. del - bilag 163,
bedes ministeren besvare følgende spørgsmål
a) Hvad vil ministeren gøre for at effektivisere og sikre, at der ikke sker fejl i
forbindelse med afsendelse/modtagelse af breve i e-boks?
b) Hvordan forholder ministeren sig til, at mange virksomheder er utilfredse
med, at de er blevet tvunget til at benytte e-boks, men at det ikke virker?
c) Kan ministeren oplyse, hvor mange virksomheder der har problemer med
ulæste breve, som de har liggende i e-boks?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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